
 

 

JÕHVI GÜMNAASIUM 
 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU  

PROTOKOLL nr 1  (2023/24. õa) 
           

          28.11.2023 nr 1-5/23/5 

Toimumiskoht: Jõhvi Gümnaasium; Google Meet veebikeskkond 

Toimumisaeg: 28.11.2023 

Algus: kell 17:00, lõpp 17:30 

Koosoleku juhatajad: Tatjana Ait, Anne Palmiste 

Protokollija: Keitlyn Tommula 

Võtsid osa (12 liiget): Sandra-Leen Kallavus, Oliver Villers, Keitlyn Tommula, Tarmo Tohver, 

Jelena Kallavus, Tatjana Kaupmees, Anne Palmiste, Sirle Sommer-Kalda (liitus 17:09), Tea 

Allikmäe, Riine Urbala, Maris Toomel, Tiiu Rahuoja. 

Puudusid (2 liiget): Vello Salla, Anu Kaukes. 

Kutsutud: direktor Tatjana Ait 

 

 

Päevakord: 

1. Päevakorra kinnitamine 

2. Jõhvi Gümnaasiumi hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine. 

3. Muu info Jõhvi Gümnaasiumi direktorilt. 

 

 

 

1. Päevakorra kinnitamine  

Direktor Tatjana Ait tegi ettepaneku kinnitada päevakord. 

Poolt: 11 

Vastu: 0 

Otsustati: Kinnitada päevakord. 

 

2. Jõhvi Gümnaasiumi hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine 

2.1 Direktor Tatjana Ait tegi ettepaneku esitada esimehe kandidatuurid. 

 

Tea Allikmäe tegi ettepaneku Anne Palmiste kandidatuuri seadmiseks. Anne Palmiste andis 

nõusoleku oma kandidatuuri seadmiseks. 

Tiiu Rahuoja esitas kandidaadiks Jelena Kallavuse. Jelena Kallavus andis oma nõusoleku 

kandidatuuri seadmiseks. 



 

 

Hääletus (Exceli tabelis, LISA 1): hoolekogu esimehe valimine 

Kandidaat 1 Anne Palmiste Poolt: 9 

Kandidaat 2  Jelena Kallavus  Poolt: 3 

 Erapooletu: 0 

 Taandas: 2 (Anne Palmiste enda kanditatuuri ja Jelena 

Kallavus enda kandidatuuri hääletustelt) 

 

Otsustati: Valida Jõhvi Gümnaasiumi hoolekogu esimeheks Anne Palmiste.  

Alus: haridus- ja teadusministri 03.12.2010 määrus nr 69 "Riigi üldhariduskooli hoolekogu 

moodustamise kord ja töökord" § 5 lg 1 

 

Edasi juhtis koosolekut hoolekogu esimees Anne Palmiste. 

 

2.2 Anne Palmiste tegi ettepaneku esitada aseesimehe kandidatuurid. 

 

Tiiu Rahuoja tegi eelnevalt ettepaneku Jelena Kallavuse kandidatuuri üles seadmiseks aseesimehe 

kohale. Jelena Kallavus andis nõusoleku enda kandidatuuri ülesseadmiseks.   

 

Hääletus (Exceli tabelis, LISA 1): hoolekogu aseesimehe valimine 

Hääletus:  

Kandidaat: Jelena Kallavus  (kandidaat taandas end hääletuselt) 

Poolt: 11 

Vastu: 0 

Erapooletu: 0 

Taandas: 1 

 

Otsustati: Valida Jõhvi Gümnaasiumi hoolekogu aseesimeheks Jelena Kallavus.  

Alus: haridus- ja teadusministri 03.12.2010 määrus nr 69 "Riigi üldhariduskooli hoolekogu 

moodustamise kord ja töökord" § 5 lg 1 

 

2.3 Anne Palmiste tegi ettepaneku esitada sekretäri kandidatuurid. 

Anne Palmiste tegi ettepaneku Keitlyn Tommula kandidatuuri ülesseadmiseks. 

 

Hääletus (Exceli tabelis, LISA 1): hoolekogu sekretäri valimine 



 

 

Hääletus:  

Kandidaat: Keitlyn Tommula  (kandidaat taandas end hääletuselt) 

Poolt: 11 

Vastu: 0 

Erapooletu: 0 

Taandas: 1 

 

Otsustati: valida Jõhvi Gümnaasiumi hoolekogu sekretäriks Keitlyn Tommula. 

Alus: haridus- ja teadusministri 03.12.2010 määrus nr 69 "Riigi üldhariduskooli hoolekogu 

moodustamise kord ja töökord" § 5 lg 1 

 

3. Muu info Jõhvi Gümnaasiumi direktorilt. 

Kooli direktor Tatjana Ait andis ülevaate järgmiste teemade kohta: 

• Hetkel õpib Jõhvi Gümnaasiumis 428 õpilast; 

• Õpetajate ja kooli töötajate ametikohad on üldjoones täidetud. Kevadel otsis kool õppejuhti, 

keda ei leitud, tema ülesanded jaotati inimeste vahel ära;  

• 18.12.23 toimub koolis aastalõpuball kooli õpilastele ja vilistlastele;  

• Viie kooli võistlusel osaleb Jõhvi Gümnaasium koondvõistkonnas teiste Ida-Virumaa koolide 

õpilastega. 

 

Direktor Tatjana Ait andis teada, et veebruari kuu alguses on vaja vaadata hoolekogus üle kooli 

vastuvõtu tingimuste ja korra eelnõu. 

 

Anne Palmiste tegi hoolekogu liikmetele ettepaneku: Hoolekogu tööplaanist võtta olulisemad punktid 

ning lisada need toimuvate hoolekogu koosolekute päevakorda, et saaksime need läbi arutada. 

Poolt: 12 

Vastu: 0 

 

Otsustati: lisada Jõhvi Gümnaasiumi hoolekogu koosolekutesse tööplaanist olulisemad punktid. 

 

Ettepanek 

Tiiu Rahuoja tegi ettepaneku leppida kokku uus hoolekogu koosolek 06.02.2024. Arutleti kohtumise 

kuupäeva osas ning lepiti kokku, et aja lähenemisel täpsustakse konkreetne kuupäev üle.  

 

Anne Palmiste tänas kõiki osalemise eest. 



 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)      (allkirjastatud digitaalselt) 

Anne Palmiste        Keitlyn Tommula 

Hoolekogu esimees       Hoolekogu sektretär 


